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PROTOKÓŁ NR X/2015 
 

Z X sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 28 maja 2015 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 
 

 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych, 
nieobecni: 

1. Piotr Walentynowicz 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 
 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Serdecznie witam na X sesji Rady miasta Gdańska. Witam Radnych 
Miasta Gdańska, witam prezydentów, witam panią skarbnik, witam 
wszystkich zaproszonych gości. 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie nadania imienia Tadeusza 
Mazowieckiego Szkole Podstawowej Nr 89 w Gdańsku przy ul. Szyprów 
3 – druk 296 ; 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie nadania imienia Tadeusza 
Mazowieckiego Gimnazjum Nr 49 w Gdańsku przy ul. Szyprów 3 –  
druk 297 ; 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie nadania imienia Tadeusza 
Mazowieckiego Zespołowi Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego 
Nr 8 w Gdańsku przy ul. Szyprów 3 – druk 298 ; 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Wpłynęły autopoprawki: 
- druk 244, pkt 4 ppkt 2; 
- druk 238, pkt 4 ppkt 4; 
- druk 272, pkt 4 ppkt 19; 
- druk 256, pkt 4 ppkt 43; 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Szanowni państwo, przystępujemy do głosowania nad włączeniem 
projektów do porządku obrad. 
 

Druk 196. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
 w głosowaniu wł ączyła pod obrady  

Druk 196 będzie w punkcie 4 ppkt 59. 
 
Druk 197. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
 w głosowaniu wł ączyła pod obrady  

Druk 197 będzie w punkcie 4 ppkt 60. 
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Druk 198. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

za    -    30 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 
 

Rada Miasta Gda ńska 
 w głosowaniu wł ączyła pod obrady  

Druk 198 będzie w punkcie 4 ppkt 61. 
 
 
Porządek sesji: 
 
1. Sprawy regulaminowe 
      - otwarcie sesji; 
 
2. Komunikaty: 
     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
     - Komisje Rady Miasta Gdańska, 
     - Prezydent Miasta Gdańska; 
 
3. Oświadczenia Klubów Radnych; 

 

4. Uchwały: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2015-2040 (druk 243); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok              
(druk 244); 

                  Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej oraz 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk 249); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Siedlce rejon ulicy Ogińskiego w mieście Gdańsku (druk 238); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Chełm – cmentarz przy ulicy Stoczniowców w mieście Gdańsku (druk 245); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Maćkowy rejon ulic Czerskiej i Jagatowskiej w mieście Gdańsku (druk 246); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Górki Zachodnie rejon ośrodka AZS w mieście Gdańsku (druk 273); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Wyspa Sobieszewska - rejon skrzyżowania ulicy Kempingowej i Przegalińskiej  
w mieście Gdańsku (druk 274); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Krakowiec w rejonie cmentarza przy ulicy Kępnej w mieście Gdańsku  
(druk 275); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Klukowo-Rębiechowo rejon ulic tzw. Nowej Spadochroniarzy i Telewizyjnej  
w mieście Gdańsku (druk 276); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Klukowo rejon ulic Galaktycznej i Radarowej w mieście Gdańsku (druk 277); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

12) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Kokoszki Przemysłowe rejon pomiędzy ulicą Bysewską a terenami kolejowymi II 
w mieście Gdańsku (druk 278); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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13) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Barniewice rejon ulic Nowy Świat i Zeusa w mieście Gdańsku (druk 279); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

14) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Matemblewo - część centralna w mieście Gdańsku (druk 280); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

15) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa Dolna rejonu ulic Orłowskiej i Wejhera w mieście Gdańsku (druk 281); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

16) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Niedźwiednik rejon ulic Słowackiego i Podkarpackiej II  
w mieście Gdańsku (druk 221); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

17) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego   Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy Budowlanych i  ulicy 
Banińskiej  w mieście Gdańsku (druk 240); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

18) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  Chełm rejon ulic Cieszyńskiego i Cebertowicza w mieście 
Gdańsku (druk 247); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

19) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Wrzeszcz Dolny rejon ulic Hallera i Grudziądzkiej w mieście 
Gdańsku (druk 272); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

20) w sprawie nadania nazwy (ulica prof. Witolda Andruszkiewicza) (druk 293); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 
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21) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Gdańskiego 
Teatru Szekspirowskiego (druk 282); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

22) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Miejskiego 
Teatru Miniatura (druk 283); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

23) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Muzeum 
Historycznego Miasta Gdańska (druk 284); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

24) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Klubu Żak  
(druk 285); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

25) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Centrum Sztuki 
Współczesnej Łaźnia (druk 286); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

26) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Instytutu Kultury 
Miejskiej (druk 287); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

27) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Gdańskiego 
Archipelagu Kultury (druk 288); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

28) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Cappelli 
Gedanensis (druk 289); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
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29) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Polskiego Chóru 
Kameralnego Schola Cantorum Gedanensis (druk 290); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
 

30) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r.  Gdańskiej 
Galerii Miejskiej (druk 291); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

31) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2014 r. Europejskiego 
Centrum Solidarności (druk 292); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Anna Czekanowicz-Drążewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

32) w sprawie wyrażenia intencji wniesienia nieruchomości gruntowej aportem do 
spółki Gdańskie Melioracje Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Gdańsku i  objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym Spółki 
(druk 248); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 

 

33) w sprawie wyrażenia woli objęcia przez Gminę Miasta Gdańska udziałów  
w podwyższonym kapitale zakładowym Forum Gdańsk Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku (druk 294); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 

 

34) w sprawie udzielenia dotacji Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej (druk 295); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

                     Piotr Olech – Zastępca Dyrektora w Wydziale Rozwoju Społecznego 
  Ewa Wołczak – Zastępca Dyrektora ds. Rozwoju w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie 

 

35) w sprawie ustalenia na rok szkolny 2015/2016 planu sieci publicznych 
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, szkół 
podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Miasta Gdańska  
(druk 241); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
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36) w sprawie ustalenia na rok szkolny 2015/2016 granic obwodów szkolnych 
publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych na terenie miasta 
Gdańska (druk 242); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
 

37)  sprawie wyłączenia Technikum Uzupełniającego Nr 3 z Zespołu Szkół 
Gastronomiczno-Hotelarskich przy Al. Legionów 7 w Gdańsku (druk 250); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

38) w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 3 przy Al. Legionów 7  
w Gdańsku (druk 251); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

39) w sprawie wyłączenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 12 z Zespołu 
Szkół Samochodowych przy ul. Elbląskiej 54/64 w Gdańsku (druk 252); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

40) w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 12 przy  
ul. Elbląskiej 54/64 w Gdańsku (druk 253); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

41) w sprawie wyłączenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 4 z Zespołu 
Szkół Łączności przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 w Gdańsku (druk 254); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

42) w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 4 przy  
ul. Podwale Staromiejskie 51/52 w Gdańsku (druk 255); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

43) w sprawie wyłączenia XVIII Liceum Profilowanego z Zespołu Szkół Okrętowych  
i Ogólnokształcących „CONRADINUM” przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku  
(druk 256 + autopoprawka); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
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44) w sprawie likwidacji XVIII Liceum Profilowanego przy ul. Piramowicza 1/2 w 
Gdańsku (druk 257); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

45) w sprawie wyłączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych Nr 2  
z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 1 przy Al. Gen. Józefa 
Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 258); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

46) w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych Nr 2 przy  
Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 259); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

47) w sprawie wyłączenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 9 z Zespołu 
Szkół Zawodowych Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku (druk 260); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

48) w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 9 przy  
ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku (druk 261); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

49) w sprawie wyłączenia IX Liceum Profilowanego z Zespołu Szkół Zawodowych  
Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku (druk 262); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

50) w sprawie likwidacji IX Liceum Profilowanego przy ul. Dąbrowszczaków 35  
w Gdańsku (druk 263); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

51) w sprawie wyłączenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 5  
z Państwowych Szkół Budownictwa przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku  
(druk 264); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
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52) w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 5 przy  
Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku (druk 265); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

53) w sprawie wyłączenia Technikum Uzupełniającego Nr 5 z Państwowych Szkół 
Budownictwa przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku (druk 266); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

54) w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 5 przy Al. Grunwaldzkiej 
238 w Gdańsku (druk 267); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

55) w sprawie wyłączenia XIV Liceum Profilowanego z Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego Nr 2 przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku  
(druk 268); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

56) w sprawie likwidacji XIV Liceum Profilowanego przy ul. Smoleńskiej 5/7  
w Gdańsku (druk 269); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

57) w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych Nr 1 przy  
Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 270); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

58) w sprawie likwidacji I Uzupełniającego Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych przy Al. Gen Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku (druk 271); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

59) w sprawie nadania imienia Tadeusza Mazowieckiego Szkole Podstawowej Nr 89 
w Gdańsku przy ul. Szyprów 3 (druk 296); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
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60) w sprawie nadania imienia Tadeusza Mazowieckiego Gimnazjum Nr 49 w Gdańsku 
przy ul. Szyprów 3 (druk 297); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

61) w sprawie nadania imienia Tadeusza Mazowieckiego Zespołowi Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 8 w Gdańsku przy ul. Szyprów 3 (druk 298); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.  
6. Wnioski, oświadczenia osobiste.                                             
7. Zakończenie obrad. 

 
 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 
 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Komunikaty Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska stanowią 
załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 
Proszę państwa, jeśli są komunikaty komisji, bardzo proszę. Pani 
przewodnicząca Aleksandra Dulkiewicz. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Chciałam tylko zapytać, gdzie będzie wyeksponowane wyróżnienie za 
najpiękniejszy budynek publiczny? 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Nagroda za najpiękniej podświetlony budynek publiczny w ramach akcji 
„Majówka z Polską” 2015 będzie wyeksponowana w gablocie, w Biurze 
Rady Miasta Gdańska. Czy są komunikaty komisji? Nie ma. Czy są 
komunikaty prezydenta? Nie ma. 
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PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 
 
 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ – Klub Radnych Platform y 
Obywatelskiej 
Panie przewodniczący, panie prezydencie, szanowni radni, zapewne 
wszyscy wiecie, że wczoraj obchodziliśmy 25. rocznicę samorządności  
w Polsce. To właśnie dokładnie 25 lat temu odbyły się pierwsze wybory, 
wtedy tylko do rad gmin. Myślę, że powinniśmy w naszej codziennej 
pracy też mieć świadomość tego dziedzictwa. Cieszę się, że właśnie  
z inicjatywy rządu Tadeusza Mazowieckiego, którego imieniem dzisiaj 
nazwiemy szkoły w Oliwie, to się wydarzyło. Na pewno w swoich 
skrzynkach znaleźliście zaproszenia na konferencję, która odbędzie się 
w piątek i w sobotę, organizowaną także przez Stowarzyszenie Rajców 
Gdańskich - „Gdańska samorządność - wczoraj i dziś”. Bardzo 
zachęcam was do udziału w tej konferencji. Myślę, że warto się uczyć  
o przeszłości samorządu gdańskiego, która jest bardzo długa. Krótka 
informacja. To już się pojawiało w mediach. Dzięki współpracy obu 
klubów, pana prezydenta i jego służb, pracowaliśmy nad nowymi 
zasadami Budżetu Obywatelskiego. Ruszyły już zgłoszenia projektów. 
Zachęcajcie, proszę, aktywistów w swoich dzielnicach po to, żeby ten 
Budżet Obywatelski był rzeczywiście budżetem szeroko dyskutowanym, 
głosowanym itd. Życzę wam dzisiaj owocnych obrad. Dziękuję. 
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PUNKT 4 
 

UCHWAŁY 
 
 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2015-2040 (druk 243) 

 
 
 
Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 243 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Strategii i Budżetu opinia negatywna, Komisja 
Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia negatywna, Komisja 
Zagospodarowania Przestrzennego opinia negatywna, Komisja 
Samorządu i Ładu Publicznego opinia negatywna, Komisja Edukacji nie 
opiniowała, Komisja Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia nie 
opiniowała, Komisja Kultury nie opiniowała, Komisja Sportu opinia 
negatywna, Komisja Zrównoważonego Rozwoju opinia negatywna, 
Komisja Turystyki i Promocji opinia negatywna. Głosów w dyskusji nie 
ma. Przypomnę jest to druk 243. Kto z pań i panów jest za przyjęciem 
projektu? 

 
Za    -        0 

      przeciw    -      32 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

               w głosowaniu n i e   p r z y j ę ł a   
  

projektu uchwały  
zmieniaj ącego uchwał ę w sprawie przyj ęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gda ńska na lata 2015-
2040 (druk 243) 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2015 rok (druk 244 + 
autopoprawka)  

 
 
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 244 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Polityki 
Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, K. Zagospodarowania 
Przestrzennego opinia pozytywna, K. Samorz. i Ładu Publicznego opinia 
pozytywna, K. Edukacji opinia pozytywna, K. Spraw Społ. i Ochr. 
Zdrowia opinia pozytywna, K. Kultury opinia pozytywna, K. Sportu opinia 
pozytywna, K. Zrównoważonego Rozwoju opinia pozytywna, K. Turystyki 
i Promocji opinia pozytywna. Głos w dyskusji pan radny Adam Nieroda. 
 
Radny ADAM NIERODA 
Dziękuję bardzo panie przewodniczący, w imieniu Komisji 
Zrównoważonego Rozwoju chciałbym bardzo podziękować za poprawkę, 
za ten milion przeznaczony na rewitalizowanie Bramy Nizinnej, jest to 
jeden z naszych priorytetów w tej kadencji i mam nadzieję, że 
doczekamy się też kolejnych dobrych informacji. Dziękuję.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 244 z autopoprawką? 
 

Za    -      21 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr X/217/15 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie uchwalenia bud żetu  
Miasta Gda ńska na 2015 rok 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie 
poboru w drodze inkasa opłaty 
skarbowej oraz określenia 
inkasentów i wysokości 
wynagrodzenia za inkaso  
(druk 249) 

 
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 249 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 249? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Uchwał ę Nr X/218/15 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie poboru w drodze inkasa 
opłaty skarbowej oraz okre ślenia inkasentów i wysoko ści 

wynagrodzenia za inkaso 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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4) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Siedlce rejon ulicy 
Ogińskiego w mieście Gdańsku 
(druk 238 + autopoprawka)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 238 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 238 z autopoprawką? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/219/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Siedlce rejon ulicy  

Ogińskiego w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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5) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Chełm – cmentarz 
przy ulicy Stoczniowców w mieście 
Gdańsku (druk 245)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 245 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 245? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/221/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Chełm – cmentarz pr zy 

ulicy Stoczniowców w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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6) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Maćkowy rejon ulic 
Czerskiej i Jagatowskiej w mieście 
Gdańsku (druk 246)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 246 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 246? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/220/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Ma ćkowy  

rejon ulic Czerskiej i Jagatowskiej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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7) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Górki Zachodnie 
rejon ośrodka AZS w mieście 
Gdańsku (druk 273)  

 

 

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 273 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 273? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/222/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Górki Zachodnie  

rejon o środka AZS w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
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8) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Wyspa 
Sobieszewska - rejon skrzyżowania 
ulicy Kempingowej i Przegalińskiej 
w mieście Gdańsku (druk 274) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 274 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 274? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/223/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wyspa Sobieszewska - 

rejon skrzy żowania ulicy Kempingowej  
i Przegali ńskiej w mie ście Gdańsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
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9) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Krakowiec w rejonie 
cmentarza przy ulicy Kępnej  
w mieście Gdańsku (druk 275)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 275 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 275? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/224/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Krakowiec w rejonie  

cmentarza przy ulicy K ępnej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
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10) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Klukowo-Rębiechowo rejon ulic  
tzw. Nowej Spadochroniarzy  
i Telewizyjnej w mieście Gdańsku 
(druk 276)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 276 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna, Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 276? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/225/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Klukowo-R ębiechowo 

rejon ulic tzw. Nowej Spadochroniarzy i Telewizyjne j  
w mie ście Gdańsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
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11) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Klukowo rejon ulic Galaktycznej  
i Radarowej w mieście Gdańsku 
(druk 277) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 277 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 277? 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/226/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Klukowo  

rejon ulic Galaktycznej i Radarowej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
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12) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Kokoszki Przemysłowe rejon 
pomiędzy ulicą Bysewską  
a terenami kolejowymi II w mieście 
Gdańsku (druk 278)  

 

 

 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 278 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 278? 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/227/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Przemysłow e 

rejon pomi ędzy ulic ą Bysewsk ą a terenami kolejowymi II  
w mie ście Gdańsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
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13) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Barniewice rejon ulic Nowy Świat  
i Zeusa w mieście Gdańsku  
(druk 279) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 279 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 279? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        3 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/228/15 

 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Barniewice  

rejon ulic Nowy Świat i Zeusa w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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14) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Matemblewo - część centralna  
w mieście Gdańsku (druk 280)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 280 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głos w dyskusji jako pierwszy pan radny Zdanowicz. 
 
Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ 
Dziękuję panie przewodniczący. Panie dyrektorze, czy ul. Tischnera 
znajduje się w tym planie, który jest w tej chwili przeglądany? 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Tak, pan inż. Lewandowski, projektant planu, świeci laserem pokazując 
ul. Tischnera.  
 
Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ 
Chciałem się upewnić, ponieważ na ostatnim dyżurze miałem 
mieszkańców z tej ulicy, którzy podnoszą, że wszędzie figuruje ta ulica 
jako utwardzona, a ona nie jest w ogóle utwardzona i co oni mają teraz 
dalej robić? Czy to jest przewidziane w tym planie? Chodzi  
o ul. Tischnera. To było dwa dni temu. 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Plan oczywiście może tylko przewidzieć i przewiduje szerokość w liniach 
rozgraniczających, które umożliwia realizację pełno standardowej ulicy, 
to jest ulica o niskiej klasie dojazdowej ale ona powinna być urządzona 
więc jeśli jeszcze nie jest urządzona, to jest to postulat do budżetu 
miasta, żeby wydać pieniądze na budowę ul. Tischnera. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Czy uwolnione tereny, uwolnione działki to są wyłącznie działki należące 
do miasta? Czy były jakieś protesty mieszkańców jeszcze oprócz tych 
rzeczy, o których pan mówił?  
 
 



27 
 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Tam w sumie dwie działki budowlane mogą być zrealizowane i one obie 
są na gruntach miejskich, czyli to jest jakby korzyść miasta. Natomiast 
inne korekty ulic, jak powiedziałem dostosowujące zrealizowane linie 
rozgraniczające do planowanych, wyodrębniają pewne skrawki także 
gruntów prywatnych ale one nie stanowią samodzielnych działek 
budowlanych i one mogą być tylko tym właścicielom sprzedane na 
powiększenie ich działek istniejących. Proszę powtórzyć drugie pytanie, 
bo nie zrozumiałem drugiego pytania.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Drugie pytanie dotyczyło tego, czego oprócz kwestii, które pan poruszył 
były jeszcze jakieś inne protesty mieszkańców w związku z planem? 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Proszę państwa, uwagi omówiłem. W toku dyskusji z mieszkańcami, 
która była długa i wielowariantowa wypłynęła pewna okoliczność, o tym 
nie mówiłem, że w wyniku likwidacji północnego odcinka ul. Górzystej 
mieszkańcy postulowali aby poprawić połączenie ul. Górzystej  
z ul. Karskiego, ponieważ obecny dojazd od strony ul. Matemblewskiej 
jest bardzo stromy i narzekali, że zimą ślizgają im się samochody  
w związku z tym został wytworzony ciąg pieszo jezdny 014kx, który 
dosyć marnie w tej chwili funkcjonuje ale może być przekształcony  
i powinien być przekształcony w pełno standardowe połączenie  
ul. Górzystej z ul. Karskiego i wtedy ci mieszkańcy w sytuacji złej pogody 
będą mogli objechać przez ten łącznik ul. Karskiego, Tischnera, 
Waldorffa do ul. Matemblewskiej omijając ten stromy fragment w rejonie 
ul. Matemblewskiej. Zostało to wynegocjowane z mieszkańcami i już nie 
było żadnej uwagi dlatego o tym nie mówiłem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 280? 
 

Za    -      21 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      11 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr X/229/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Matemblewo -  

część centralna w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

15) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa Dolna rejonu ulic Orłowskiej  
i Wejhera w mieście Gdańsku  
(druk 281) 

 

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 281 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 281? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       

               Rada Miasta Gda ńska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a    

 

Uchwał ę Nr X/230/15 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Dolna  

rejonu ulic Orłowskiej i Wejhera w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
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16) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Niedźwiednik rejon ulic Słowackiego 
i Podkarpackiej II w mieście 
Gdańsku (druk 221)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 221 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 221? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/231/15 

 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nied źwiednik rejon ulic 

Słowackiego i Podkarpackiej II w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
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17) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego   
Kokoszki Przemysłowe rejon ulicy 
Budowlanych i  ulicy Banińskiej   
w mieście Gdańsku (druk 240)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 240 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 240? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/232/15 

 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Kokoszki Przemysłow e 

rejon ulicy Budowlanych i ulicy Bani ńskiej  
w mie ście Gdańsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
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18) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  
Chełm rejon ulic Cieszyńskiego  
i Cebertowicza w mieście Gdańsku 
(druk 247) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 247 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 247? 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/233/15 

 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  Chełm rejon ulic 

Cieszyńskiego i Cebertowicza w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
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19) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Wrzeszcz Dolny rejon ulic Hallera  
i Grudziądzkiej w mieście Gdańsku 
(druk 272 + autopoprawka) 

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 272 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Zagospodarowania Przestrzennego opinia 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 272 z autopoprawką? 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/234/15 

 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wrzeszcz Dolny rejo n 

ulic Hallera i Grudzi ądzkiej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
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20) w sprawie nadania nazwy (ulica 
prof. Witolda Andruszkiewicza) 
(druk 293) 

 
 
 
BOGUMIŁ KOZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji 
Przedstawiła projekt uchwały druk 293 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia 
pozytywna, Komisja Kultury opinia pozytywna. Głos w dyskusji pan 
przewodniczący Komisji Kultury. 
 
Radny MAREK BUMBLIS 
Panie przewodniczący, szanowni państwo radni, czynimy pewien 
wyjątek ale właśnie wyjątek jest dla takich ludzi jak pan prof. 
Andruszkiewicz. Osoba, która łączy II i III Rzeczpospolitą, ministra 
Kwiatkowskiego z czasami współczesnymi. Wizja, którą zrealizował jest 
zgodna z racją stanu Gdańska i źródłem jego przyszłego bogactwa  
i rozwoju, dlatego bardzo się cieszę, że z taką inicjatywą wystąpił pan 
prezydent. Z obowiązku podam jeszcze, że odmiennego zdania jest 
Rada Dzielnicy Stogi. Nasza komisja się nie zajmowała ich wnioskiem, 
natomiast, bo uważaliśmy to za skrajnie nie odpowiedzialne, ja państwu 
radnym dołączyłem kserokopie uchwały Rady Dzielnicy Stogi, żeby 
państwo mieli orientację jakie poglądy są na ten temat. Dziękuję 
uprzejmie.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 293? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr X/235/15 
 

w sprawie nadania nazwy  
(ulica prof. Witolda Andruszkiewicza) 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

21) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego  
za 2014 r. Gdańskiego Teatru 
Szekspirowskiego (druk 282)  

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 282 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głos w dyskusji pan radny Koralewski. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Panie przewodniczący, wysoka rado, szanowna pani, w tych 
sprawozdaniach czasem pojawia się taka pozycja jak plan, do którego to 
sprawozdanie się odnosi a czasem nie. Dobrze byłoby gdyby to był 
pewien standard, że oprócz tego, że pokazuje się, powiedzmy, że jest to 
rok do roku jakieś wykonanie, jakieś kwoty, ale oprócz tego dobrze by 
było gdybyśmy wiedzieli czy plan został wykonany. Druga kwestia jest 
taka, że kiedy pojawiają się straty to tez radni powinni wiedzieć z czego 
zamierza się te straty pokryć. Jeśli to są rzeczywiście drobne kwoty, to 
można przyjąć, że standardowo ok, z przyszłych zysków, tak zwanych. 
Jeżeli to są poważne kwoty, to w jakiej czasoprzestrzeni to się planuje? 
Roku czy 10 lat? Czy planuje się zwiększenie budżetu dla tej jednostki. 
Potrzebne by było w tym momencie przynajmniej opisowe wyjaśnienie. 
Dobrze by było, gdyby to było standardem, bo w tych sprawozdaniach 
wygląda to różnie. 
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KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Odnośnie pytania drugiego, w każdym tekście uchwały w §1 pkt 2 
napisane jest z jakich pieniędzy zostanie pokryta strata, jeżeli ona 
występuje albo co stanie się z zyskiem. W przypadku 5 z 11 instytucji, 
które będziemy dzisiaj omawiali, gdzie straty występują, one nie są 
wielkie, zostaną pokryte z funduszu zapasowego. Instytucje mają te 
pieniądze, one weszły w rok 2014 z tymi pieniędzmi na koncie, ponieważ 
bilans dotyczy jednego roku stąd też powstała strata, ona jak gdyby  
z punktu jest pokryta, tak naprawdę z tego funduszu zapasowego. 
Natomiast jeżeli takiego funduszu zapasowego nie ma, taka sytuacja ma 
miejsce w 1 instytucji, to wtedy to zostanie pokryte z zysku z roku 
następnego i to również jest wskazane w uchwale przy tejże instytucji. 
Jeżeli jest zysk to wchodzi na fundusz zapasowy. Ta informacja jest 
natomiast jeżeli chodzi o porównanie do planu, to w tych 
sprawozdaniach w całej dokumentacji, którą dostają biegli rewidenci jest 
podany plan i wykonanie planu i to jak się rok zakończył, także ta 
informacja jest w pełni dostępna. Tutaj nie ma problemu.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
To jest oczywiste, że zgodnie z ustawą o rachunkowości rewident musi 
porównywać to do planu, natomiast w tych uchwałach, które nam 
przedstawiono nie w każdym przypadku to zestawienie porównawcze do 
planu jest. Często jest tak, że jest porównanie rok do roku, natomiast nie 
ma w uzasadnieniu uchwały porównania do planowanego budżetu.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Niestety nie usłyszałem pani odpowiedzi ale w większości tych 
sprawozdań nie ma porównania do planu budżetowego. Nie wiem czy  
w którymkolwiek jest. Po pierwsze a jest to oczywistość, że powinniśmy 
analizować te dane w porównaniu do planu budżetowego. Chciałbym od 
pani usłyszeć deklarację zmiany, a nie tłumaczenie, że wszystko jest  
w porządku. Nie jest w porządku. Po drugie, w niektórych 
sprawozdaniach gdzie są straty używacie formuły, w której mówicie, że 
to będzie pokryte z przyszłych okresów nie definiując kiedy to,  
a nastąpić. Ta forma gospodarowania środkami publicznymi jest 
niedopuszczalna, ponieważ jeśli nastąpiło, że realizacja jest niezgodna  
z planem budżetowym i jest strata, to trzeba zdefiniować bardziej 
jednoznacznie kiedy to ma być, a nie opatrzeć to lakonicznym 
stwierdzeniem, że z zysków przyszłych okresów. Na to nie powinniśmy 
się zgadzać. Dziękuję bardzo. 
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ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Szanowny panie przewodniczący, wysoka rado, oczywiście 
sprawozdania i informacje, które państwo oczekujecie będą uzupełnione 
do państwa pisemnie, to jest bezapelacyjnie będzie odniesienie się do 
planów w każdej z instytucji. To zostanie uzupełnione niezwłocznie  
w ciągu tygodnia, żebyście państwo mieli tą informację. Natomiast tu się 
pragnę z panem nie zgodzić jeśli chodzi o zasady rachunkowości  
i prowadzenia działalności, również działalności instytucji kultury, 
ponieważ mają prawo działania na własny rachunek, również 
prowadzenia działalności gospodarczej na własny rachunek i opierania 
na tym realizacji swoich celów. Jeżeli osiągnęły stratę zgodnie  
z przepisami prawa mają prawo powiedzieć, że z przyszłym dochodów, 
nie przychodów, będą pokrywały tę stratę. Myślę, że dla wszystkich, 
którzy prowadzą działalność albo zarządzają działalnością jest to bardzo 
zrozumiały sposób, dlatego że w przyszłych latach muszą przewidzieć 
osiągnięcie i zrealizować osiągniecie wyniku dodatniego i z tego pokryją 
stratę. To jest odzwierciedlone w pozycji bilansowej. Jest tam taka 
pozycja po stronie pasywów, nie rozliczone wyniki lat poprzednich. 
Dziękuję bardzo.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Mam wrażenie, że nie do końca się zrozumieliśmy. To jest oczywiście 
formuła dopuszczalna, bardzo powszechna w działalności gospodarczej 
natomiast my mówimy o gospodarowaniu środkami publicznymi. Ta 
formuła nie powinna być używana tak lekko jeśli chodzi o środki 
publiczne i powinna być bardziej konkretna, a nie na zasadzie kiedyś 
tam z przyszłych okresów. Chodzi nie o zarzut formalny ale zarzut 
gospodarności. Dziękuję. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Oczywiście, że nie jest to nic z czego należy być dumnym i wcale nie 
jesteśmy dumni z tego, że instytucje, niektóre, realizując swoje zadania  
i cele niestety nie zrealizowały wyniku dodatniego, tylko zrealizowały 
wynik ujemny ale to nie jest to po pierwsze powszechne z założenia, że 
5 na 11 ma stratę, to jest jedno. Mniej ma stratę niż ma zysk. Trzy z nich 
mają stratę liczoną w 20-30 tys. zł, jest to jakby poziom błędu 
statystycznego, zaksięgowania jednego wydarzenia gospodarczego, 
które miało miejsce a nie zaksięgowania go na przykład w przyszłym 
roku. Dwie instytucje, Centrum Sztuki Współczesnej i Instytucja Kultury 
Miejskiej, mają stratę bilansową wynikającą z rozliczenia projektów 
europejskich. To było opisane w sprawozdaniu z badania biegłego  
i będzie też wyjaśniane w konkretnym przypadku, kiedy będzie to 
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sprawozdanie omawiane, jeżeli taka potrzeba zaistnieje i będziecie 
państwo jeszcze o to pytać. Dziękuję bardzo.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI  
Panie przewodniczący, wysoka rado, chciałem tylko przypomnieć, że na 
Komisji Strategii i Budżetu, analizowaliśmy wszystkie sprawozdania. 
Zostały powiedziane wszystkie informacje gdzie jest strata, z czego ona 
wynika i oczywiście w tej chwili można się księgowo przyczepiać do 
każdego z tych punktów. Przypominam, że chodzi po pierwsze  
o instytucje kultury, po drugie w trzech przypadkach, tak jak pan 
prezydent przed chwilą powiedział, o kwestie rozliczania środków 
europejskich, projektów europejskich i tego, że rozliczanie i transze 
środków, które spływają czasem rozmijają się z tzw. rokiem budżetowym 
i naprawdę poświęciliśmy wiele czasu, żeby druk po druku przejrzeć. 
Warto przychodzić na Komisję Strategii i Budżetu. Warto dowiadywać się 
u źródła, zadawać pytania, prosić o wnioski, a nie, że tak powiem, 
przeprowadzać znowu rewoltę na sesji rady miasta, kiedy de facto po 
pierwszym czytaniu nie było większych uwag, a jeżeli zostały jakieś 
pytania zadane, to na wszystkie zostały udzielone odpowiedzi. Dziękuję. 
 
Radna DOROTA DUDEK 
Szanowny panie przewodniczący Komisji Strategii i Budżetu, byłam na 
tej komisji i chciałam tylko sprostować, że druki były omawiane wszystkie 
jednocześnie, nie druk po druku, zajęło to mniej więcej 14 minut, tak 
więc jest tu pewna nieścisłość. Dziękuję.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI  
Dokładnie, bo wszystkie pytania dotyczyły tych instytucji gdzie została 
wykazana strata i wszystkie 5 instytucji zostały omówione dokładnie  
z czego wynika strata, dlaczego się ona pojawiła i jaki jest jej powód. 
Rzeczywiście po wszystkich pytaniach dotyczących instytucji kultury druk 
po druku zostały one przegłosowane, natomiast każde pytanie, które 
zostało zadane na komisji została udzielona rzeczowa odpowiedź, tak 
jak się to powinno odbywać w pierwszym czytaniu.  
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Panie przewodniczący, panie przewodniczący Piotrze, z natury swojej 
rzeczy Komisja Strategii i Budżetu jest komisją ograniczoną. Z tego, co 
mówiła przed chwilą moja koleżanka, członkini tej komisji, w ciągu 14 
minut omówić tyle sprawozdań jest rzeczą wyjątkowo trudną, a po drugie 
radnym, którzy nie są członkami tej komisji nie wolno sznurować ust i nie 
wolno ograniczać ich prawa do zadawania pytań na sesji. To tylko czysto 
organizacyjnie. Myślę, że te uwagi, kolegi Milewskiego, czy moje, miały 
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charakter bardziej ogólny i nawet wręcz redakcyjny jeżeli chodzi  
o przygotowanie tych projektów uchwał. Pan prezydent Bojanowski 
podzielił nasze zastrzeżenia co do formy prezentacji tych uchwał i nie 
widzę tutaj żadnego powodu ani głębszego sensu aby podgrzewać 
atmosferę i wchodzić w wątki dyskusji zupełnie nie merytoryczne, które 
nie mają nic wspólnego z omawianymi punktami sesji. Dziękuję.  
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Chciałem poprzeć zdanie pana przewodniczącego naszego klubu, pana 
Grzegorza Strzelczyka i powiedzieć, że na tym polegają możliwości 
dyskusyjne, na tym polega demokracja, że każdy z nas ma prawo zabrać 
głos. Po to nas wybrano. Niezależnie od tego, że coś jest dyskutowane 
na komisji nie uniemożliwia to podniesienia danej kwestii również na 
sesji rady miasta. prosiłbym, żeby takim argumentem nie szermować, bo 
to jest wprowadzanie ograniczeń, które są niezgodne ani z literą prawa 
ani z jego duchem. Dziękuję. 
 
Radna ALEKSANDRA DULKIEWICZ 
Panowie koledzy z opozycji, sami się o to prosicie. Nie mam zastrzeżeń 
do pana Czauderny, czy do pana Strzelczyka, bo nie jesteście członkami 
Komisji Strategii i Budżetu ale pan Jerzy Milewski i pani Dorota Dudek są 
członkami. Pani Dorota Dudek była na tym posiedzeniu, nie zadała 
żadnego pytania dotyczącego sprawozdań instytucji kultury, a pana 
Jerzego Milewskiego na komisji chyba ostatni raz widzieliśmy w styczniu 
więc sam sobie odbiera szanse na to, żeby zadawać pytania  
w pierwszym czytaniu uchwał.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI  
Panie przewodniczący, moim zamiarem nie jest to, żeby w jakikolwiek 
sposób ograniczać komukolwiek możliwość dyskusji na posiedzeniu rady 
natomiast umawialiśmy się wielokrotnie, że komisje pracują szczegółowo 
nad drukami i po to padało wiele wniosków, padł wniosek o to, żeby 
wszyscy radni otrzymywali zaproszenia na wszystkie komisje, żeby  
w porządkach było to dokładnie wyszczególnione czym się konkretnie 
zajmujemy, żeby każda przyporządkowana komisja branżowa zajmowała 
się szczegółowo wnioskami na komisjach ażeby ewentualnie sesja rady 
miasta służyła temu, że jeżeli radni nie są w tej komisji albo chcą jeszcze 
szczegółowo o coś dopytać, bo coś nie zostało szczegółowo wyjaśnione, 
to żeby od tego rzeczywiście sesja służyła. Natomiast kolejny raz 
przychodzi nam taka sytuacja, że nie padają żadne pytania, nie ma 
żadnych wątpliwości albo nie ma jakiegokolwiek głosu podczas prac 
komisji a potem na sesji nagle okazuje się, że jest jakiś wielki problem, 
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że zwraca się uwagę na stratę, która jest w ogóle oderwana od meritum 
sprawy, tylko jest kwestią księgową itd. Naprawdę warto, żebyśmy 
pracowali tak jak do tej pory pracowaliśmy na posiedzeniach rady  
i komisji, żeby praca wyglądała sprawniej i nie było takich sytuacji jaką 
mamy w tej chwili na dzisiejszej sesji. Dziękuję.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Zgłosiły się te wszystkie osoby, które zabierały głos, myślę, że w tej 
samej kwestii. Ja udzielę oczywiście głosu ale bardzo państwa proszę, 
żebyśmy pozwolili te sprawozdania przedstawić. Nie tylko w tej kadencji, 
ale zawsze mówimy, żeby takie sprawy w większości załatwiać na 
komisjach, żeby tutaj było jak najmniej pytań. Oczywiście każdy ma 
prawo zabrać głos, co do tego nie ma dyskusji natomiast trzeba przyjąć 
zasadę, żeby wszystkie problemy załatwiać na komisjach. Będę po kolei 
udzielał głosu. Bardzo proszę żeby kwestie usprawnienia ustalić na 
komisji, a nie na sali obrad. Bardzo proszę przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej, pan Kazimierz Koralewski. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Dziękuje panie przewodniczący za udzielenie głosu. Zdaję sobie sprawę, 
że czasem układamy sobie plan na miesiąc na kwartał nawet na rok. Są 
w tym planie posiedzenia komisji, sesje rady miasta itd. Życie czasem 
nam ten kalendarz psuje i dlaczego nagle mamy stwierdzić, że jeżeli ktoś 
nie był na komisji to się okazuje nie ma prawa głosu na sesji. Myślę, że 
można by w ten sposób dyskutować ale wolałbym, żebyśmy się trzymali 
ściśle tego do czego nas powołano. Jesteśmy radnymi. Na sesji mamy 
obowiązek być i pracować. Jak każdy radny rozumiem i wszyscy, którzy 
są tu obecni, swój obowiązek wypełniają i myślę, że możemy to bez 
złośliwości nad tym przejść do porządku. Dziękuję. 
 
Radna DOROTA DUDEK 
Potwierdzam to, że na spotkaniu Komisji Strategii i Budżetu nie zadałam 
żadnego pytania, ponieważ zapoznałam się wcześniej z wykazami,  
z tabelkami, nie miałam pytania i na chwilę obecną również nie mam 
żadnego pytania. W poprzedniej wypowiedzi sprostowałam jedynie 
wyłącznie to, że druki były omawiane jednocześnie wszystkie a nie 
każde z osobna. Dziękuję. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Jak pan przewodniczący naszej komisji mam nadzieję zauważył 
zgłoszone uwagi uznane zostały za zasadne, wiec chciałem zwrócić 
uwagę, że również pana odpowiedzialność jest za to, ze te uwagi były 
zasadne i byłoby zręcznie gdyby pan tego typu komentarzy nie 
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wygłaszał tylko zadbał o to, żeby uchwały były przyjmowane i przez 
komisje opracowywane w sposób taki, żeby tych uwag nie było. To po 
pierwsze. Po drugie, przy okazji chcę zwrócić uwagę, że w uzasadnieniu 
do uchwał najczęściej spotykamy lakoniczne, krótkie fragmenty zamiast 
rzetelnych wyjaśnień zdarzeń, które są prezentowane w tabelach 
sprawozdań. Nie zdarza się prawie w ogóle, żeby zadbał pan o to, żeby 
w uzasadnieniu do uchwały było rzeczywiste solidne wyjaśnienie 
dlaczego jest strata, dlaczego jest odchylenie, to się po prostu nie 
zdarza. Uzasadnienie jest czysto formalne. Proponuję, żeby pan zadbał 
o to, żeby uchwały były przygotowywane porządnie, żebyśmy jako radni 
mogli się do nich odnosić bez konieczności prowadzenia śledztw. 
Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 282? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      11 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/236/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2014 r. Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
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22) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Miejskiego Teatru Miniatura  
(druk 283) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 283 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 283? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/237/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za  
2014 r. Miejskiego Teatru Miniatura 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
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23) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Muzeum Historycznego 
Miasta Gdańska (druk 284)  

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 284 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 284? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/238/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2014 r. Muzeum Historycznego Miasta Gda ńska 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
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24) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Klubu Żak (druk 285)  

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 285 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 285? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/239/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2014 r. Klubu Żak 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

25) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Centrum Sztuki 
Współczesnej Łaźnia (druk 286) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 286 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 286? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/240/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za  
2014 r. Centrum Sztuki Współczesnej Ła źnia 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

26) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Instytutu Kultury Miejskiej 
(druk 287) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 287 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 287? 
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Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/241/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za  
2014 r. Instytutu Kultury Miejskiej 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

27) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Gdańskiego Archipelagu 
Kultury (druk 288) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 288 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 288? 
 

Za    -      23 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        9 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr X/242/15 
 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za  
2014 r. Gdańskiego Archipelagu Kultury 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

28) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Cappelli Gedanensis  
(druk 289)  

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 289 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 289? 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/243/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2014 r. Cappelli Gedanensis 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
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29) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Polskiego Chóru 
Kameralnego Schola Cantorum 
Gedanensis (druk 290) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 290 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 290? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      11 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/244/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za  
2014 r. Polskiego Chóru Kameralnego  

Schola Cantorum Gedanensis 
 

z dnia 26 marca 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
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30) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Gdańskiej Galerii Miejskiej 
(druk 291) 

 
 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 291 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 291? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      10 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/245/15 

 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2014 r.  Gdańskiej Galerii Miejskiej 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
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31) w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za  
2014 r. Europejskiego Centrum 
Solidarności (druk 292)  

 
 
 

KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Biuro Prezydenta ds. Ku ltury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 292 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Kultury 
opinia pozytywna. 
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL 
Rozumiem, że to są sprawozdania finansowe wszystkich jednostek 
kultury, a ja chciałam się zapytać co ze sprawozdaniem finansowym 
ZOO?  
 
Wypowiedź poza mikrofonem niemożliwa do odnotowania. 
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL 
Ja wiem ale nie mniej pani sekretarz może odpowiedzieć? Nikogo nie 
ma? Ja już kilka osób pytałam u nas w urzędzie mailowo, nie dostałam 
odpowiedzi, więc przy tej okazji chciałam prosić panią sekretarz  
o odpowiedź. Nie mamy cały czas tego druku. Wiem, że są zakładem 
budżetowym. 
 
DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gda ńska 
Sprawozdanie finansowe ZOO jak i innych jednostek jest ujęte  
w ogólnym sprawozdaniu z wykonania budżetu. Ze względu na przepisy 
jednostki kultury składają odrębne sprawozdania. Tak się dzieje co roku.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 292? 
 

Za    -      19 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      11 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr X/246/15 
 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2014 r. Europejskiego Centrum Solidarno ści 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

32) w sprawie wyrażenia intencji 
wniesienia nieruchomości gruntowej 
aportem do spółki Gdańskie 
Melioracje Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą  
w Gdańsku i objęcia udziałów  
w podwyższonym kapitale 
zakładowym Spółki (druk 248)  

 
 
 
IWONA BIERUT – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarc zej 
Przedstawiła projekt uchwały 248 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 248? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr X/247/15 
 

w sprawie wyra żenia intencji wniesienia nieruchomo ści 
gruntowej aportem do spółki Gda ńskie Melioracje Spółka  
z ograniczon ą odpowiedzialno ścią z siedzib ą w Gdańsku  

i obj ęcia udziałów w podwy ższonym kapitale  
zakładowym Spółki 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

33) w sprawie wyrażenia woli objęcia 
przez Gminę Miasta Gdańska 
udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym Forum Gdańsk Spółki  
z ograniczoną odpowiedzialnością  
z siedzibą w Gdańsku (druk 294) 

 
 
 
IWONA BIERUT – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarc zej 
Przedstawiła projekt uchwały druk 294 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, Komisja 
Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 294? 
 

Za    -      21 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -      11 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr X/248/15 
 

w sprawie wyra żenia woli obj ęcia przez Gmin ę Miasta 
Gdańska udziałów w podwy ższonym kapitale zakładowym 
Forum Gda ńsk Spółki z ograniczon ą odpowiedzialno ścią  

z siedzib ą w Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

34) w sprawie udzielenia dotacji 
Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej 
(druk 295) 

 
 
 
PIOTR OLECH – Z-ca Dyrektora w Wydziale Rozwoju Spo łecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 295 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i Budżetu opinia pozytywna, K. Polityki 
Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, K. Spraw Społecznych  
i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Czy my monitorujemy efektywność wydatkowania tych pieniędzy? 
Pomijam już fakt, że w sposób sztuczny zaburzamy relacje rynkowe 
dofinansowując co roku funkcjonowanie spółdzielni, tylko mam 
wątpliwość czy tutaj forma nie przewyższa treści, że utrzymujemy 
spółdzielnię dofinansowując ją co roku i chciałbym wiedzieć i być 
pewnym tego, że my monitorujemy efektywność wydatkowania tych 
pieniędzy. Jakie są same koszty funkcjonowania obsługi tej spółdzielni? 
 
PIOTR OLECH – Z-ca Dyrektora w Wydziale Rozwoju Spo łecznego 
Dziękuję za pytanie. Ta dotacja ma być ostatnią dotacją. W przyszłym 
roku chcielibyśmy realizować konkurs dla wszystkich podmiotów 
ekonomii społecznej. Monitorujemy, jeżeli chodzi o taką efektywność. Ta 
spółdzielnia miała pewnego rodzaju trudność w poprzednich dwóch 
latach i wychodzi na prostą. Rozmawialiśmy o tym na komisjach, że 
należy dokonać pewnego rodzaju zastrzyku finansowego, który 
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pozwoliłby zdobyć nowe rynki zleceń dla tej spółdzielni. Są to środki nie 
na przejedzenie, kolokwialnie rzecz ujmując, natomiast środki rozwojowe 
po to, żeby ta spółdzielnia mogła lepiej rynkowo funkcjonować. 
 
Radna ŻANETA GERYK 
Panie przewodniczący, szanowni państwo, jest to dotacja ostatni raz 
przyznana i komisja spraw Społecznych wyraziła pozytywną opinię jeżeli 
chodzi o tą formę finansowania. Odnośnie efektywności ekonomii, 
umówmy się, że bardzo trudno możemy mówić o ekonomii efektywności, 
zysku, sukcesie jakimkolwiek jeżeli chodzi o tę formę zatrudniania osób, 
które tutaj właśnie biorą udział w tym projekcie. Pamiętajmy, że to jest 
delikatna materia. Tym ludziom staramy się pomóc, chcemy ich 
wciągnąć na rynek pracy ale jeżeli zaczniemy mówić o ekonomii, to 
wtedy to jest pomyłka. Musimy dać troszeczkę czasu, musimy tych ludzi 
z kręgu, w którym się oni znajdują wciągnąć do biznesu pracy bardzo 
powoli dlatego forma dotacji corocznych nie jest najlepszą formą. To, co 
będzie w przyszłym roku, mam nadzieję będzie lepsze. Proszę, dajmy 
sobie czas mówiąc o ekonomii i jakimkolwiek zysku. Dziękuję. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Koleżanko przewodnicząca, ja na samym wstępie swojej wypowiedzi 
zaznaczyłem, że ta spółdzielnia nie ma prawa się posługiwać tylko 
mechanizmami rynkowymi, także rozumiem jaki jest cel funkcjonowania 
tego przedsięwzięcia i myślę, że koleżanka nie zrozumiała mojej 
wypowiedzi. Chodzi mi o to, czy sama organizacja i forma tej spółdzielni 
jest na tyle efektywna, że tych środków, które przeznaczamy na 
funkcjonowanie tej spółdzielni nie można by w sposób bardziej 
efektywny wykorzystać w ten sposób, że zaangażować w ten proces 
większą liczbę osób potrzebujących. Taka była moja intencja pytania,  
a nie jak koleżanka sugeruje, że chciałbym urynkowić tą spółdzielnię  
i żądać od niej efektywności ekonomicznej. To z założenia jest 
niemożliwe. Dziękuję.  
 
Radna ŻANETA GERYK 
Ja pamiętam jeden wyraz, ponieważ akurat ekonomistą jestem. Było 
pytanie o efektywność i w związku z tym nawiązałam do tego, że o tej 
efektywności dzisiaj nie możemy mówić. Tylko tyle. Dziękuję.  
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA 
W uzupełnieniu, dysponuję obszernym materiałem, poprosiłam  
w interpelacji o takie sprawozdanie, także mogę chętni udostępnić. To 
jest jedna kwestia. A druga kwestia, ze ten druk miał tak naprawdę 
wpłynąć do ans w miesiącu kwietniu i poprosiliśmy o zwłokę dlatego, że 



54 
 

spotykaliśmy się kilkakrotnie w szerszym gronie, również z udziałem 
Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej. Oni mają świadomość, że to są ostanie 
pieniądze, które dostaną w tak łatwy sposób i że tak naprawdę muszą 
zatrudnić osoby, które będą zajmowały się projektami, czyli w podtekście 
uzyskaniem nowych miejsc pracy. Wyciągnęli bardzo fajne wnioski, że 
działając na rynku muszą się ograniczyć do pewnego sektora i to jest 
bardzo ważne, to rokuje. Z drugiej strony bardzo nam zależało na tym, 
żeby w tej ekonomii społecznej w przyszłym roku trochę inaczej 
poukładać. Jako komisja mieliśmy postulat, żeby nie dotować już tylko 
Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej i nie dotacją tylko, żeby zrobić konkurs, 
to jest dokładnie to, co pan dyrektor mówił, ponieważ w międzyczasie na 
rynku pojawiły się inne podmioty, które być może też będzie można  
w ten sposób tym konkursem wesprzeć. To tak w uzupełnieniu i ja te 
materiały wrzucę panu do skrzynki. Dziękuję bardzo.  
 

PIOTR OLECH – Z-ca Dyrektora w Wydziale Rozwoju Spo łecznego 
Formy wsparcia publicznego to jest jakieś 15% budżetu spółdzielni, 
reszta jest wypracowywana można powiedzieć rynkowo. Mamy 
świadomość, że wzmacniać trzeba tą spółdzielnię właśnie w tym 
zakresie. Chciałem zwrócić uwagę na jedną rzecz, ta dotacja też 
przyczynia się, jeżeli mówimy o efektywności finansowej, na 
zmniejszeniu wsparcia świadczonego z pomocy społecznej. Gdybyśmy 
liczyli bezpośrednio złotówki, to zatrudnienie osób oznacza dla nas 
mniejsze koszty generowane poprzez wsparcie z pomocy społecznej 
albo ze wsparcia urzędu pracy.  
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 295? 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr X/249/15 
 

w sprawie udzielenia dotacji  
Gdańskiej Spółdzielni Socjalnej 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  

Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
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35) w sprawie ustalenia na rok 
szkolny 2015/2016 planu  
sieci publicznych przedszkoli  
i oddziałów przedszkolnych  
w szkołach podstawowych, szkół 
podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych przez Gminę Miasta 
Gdańska (druk 241) 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 241 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 241? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/250/15 

 

w sprawie ustalenia na rok szkolny 2015/2016 planu sieci 
publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych  

w szkołach podstawowych, szkół podstawowych  
i gimnazjów prowadzonych przez Gmin ę Miasta Gda ńska 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
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36) w sprawie ustalenia na rok 
szkolny 2015/2016 granic obwodów 
szkolnych publicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych na terenie miasta 
Gdańska (druk 242) 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 242 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 242? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

 
Uchwał ę Nr X/251/15 

 

w sprawie ustalenia na rok szkolny 2015/2016 granic  
obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych  
i gimnazjów prowadzonych na terenie miasta Gda ńska 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
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37) sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego Nr 3 z Zespołu 
Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich 
przy Al. Legionów 7 w Gdańsku 
(druk 250)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 250 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 250? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/252/15 

 

sprawie wył ączenia Technikum Uzupełniaj ącego Nr 3  
z Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich  

przy Al. Legionów 7 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
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38) w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 3 przy  
Al. Legionów 7 w Gdańsku  
(druk 251)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 251 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 251? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/253/15 

 

w sprawie likwidacji  
Technikum Uzupełniaj ącego Nr 3  
przy Al. Legionów 7 w Gda ńsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
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39) w sprawie wyłączenia 
Technikum Uzupełniającego dla 
Dorosłych Nr 12 z Zespołu Szkół 
Samochodowych przy ul. Elbląskiej 
54/64 w Gdańsku (druk 252)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 252 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 252? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/254/15 

 

w sprawie wył ączenia Technikum Uzupełniaj ącego  
dla Dorosłych Nr 12 z Zespołu Szkół Samochodowych  

przy ul. Elbl ąskiej 54/64 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
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40) w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych  
Nr 12 przy ul. Elbląskiej 54/64  
w Gdańsku (druk 253) 

 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 253 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 253? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/255/15 

 

w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniaj ącego  
dla Dorosłych Nr 12 przy ul. Elbl ąskiej 54/64 w Gda ńsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
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41) w sprawie wyłączenia 
Technikum Uzupełniającego dla 
Dorosłych Nr 4 z Zespołu Szkół 
Łączności przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52 w Gdańsku 
(druk 254)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 254 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 254? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/256/15 

 

w sprawie wył ączenia Technikum Uzupełniaj ącego  
dla Dorosłych Nr 4 z Zespołu Szkół Ł ączności  

przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
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42) w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 4 
przy ul. Podwale Staromiejskie 
51/52 w Gdańsku (druk 255)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 255 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w 
dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 255? 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/257/15 

 

w sprawie likwidacji  
Technikum Uzupełniaj ącego dla Dorosłych Nr 4  

przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52  
w Gdańsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  
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43) w sprawie wyłączenia XVIII 
Liceum Profilowanego  
z Zespołu Szkół  
Okrętowych i Ogólnokształcących 
„CONRADINUM” przy  
ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku 
(druk 256 + autopoprawka) 

 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 256 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 256  
z autopoprawką? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/258/15 

 

w sprawie wył ączenia XVIII Liceum Profilowanego  
z Zespołu Szkół Okr ętowych i Ogólnokształc ących 

„CONRADINUM” przy ul. Piramowicza 1/2 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  
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44) w sprawie likwidacji XVIII Liceum 
Profilowanego przy ul. Piramowicza 
1/2 w Gdańsku (druk 257)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 257 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 257? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/259/15 

 

w sprawie likwidacji  
XVIII Liceum Profilowanego  

przy ul. Piramowicza 1/2 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  
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45) w sprawie wyłączenia 
Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla 
Dorosłych Nr 2 z Centrum 
Kształcenia Zawodowego  
i Ustawicznego Nr 1 przy  
Al. Gen. Józefa Hallera 16/18  
w Gdańsku (druk 258) 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 258 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 258? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/260/15 

 

w sprawie wył ączenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej  
dla Dorosłych Nr 2 z Centrum Kształcenia Zawodowego   
i Ustawicznego Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16 /18  

w Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.  
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46) w sprawie likwidacji Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej dla Dorosłych  
Nr 2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 
16/18 w Gdańsku (druk 259)  

 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 259 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 259? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/261/15 

 

w sprawie likwidacji  
Zasadniczej Szkoły Zawodowej dla Dorosłych Nr 2 

 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18  
w Gdańsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

 



67 
 

47) w sprawie wyłączenia 
Technikum Uzupełniającego dla 
Dorosłych Nr 9 z Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 9 przy  
ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku 
(druk 260)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 260 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 260? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/262/15 

 

w sprawie wył ączenia  
Technikum Uzupełniaj ącego dla Dorosłych Nr 9  

z Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9  
przy ul. D ąbrowszczaków 35 w Gda ńsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  
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48) w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 9 
przy ul. Dąbrowszczaków 35  
w Gdańsku (druk 261) 

 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 261 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 261? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/263/15 

 

w sprawie likwidacji  
Technikum Uzupełniaj ącego dla Dorosłych Nr 9  

przy ul. D ąbrowszczaków 35 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  
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49) w sprawie wyłączenia IX Liceum 
Profilowanego z Zespołu Szkół 
Zawodowych Nr 9 przy  
ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku 
(druk 262) 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 262 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 262? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/264/15 

 

w sprawie wył ączenia  
IX Liceum Profilowanego  

z Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9  
przy ul. D ąbrowszczaków 35 w Gda ńsku 

 

z dnia 26 marca 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu.  
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50) w sprawie likwidacji  
IX Liceum Profilowanego przy  
ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku 
(druk 263)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 263 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 263? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/265/15 

 

w sprawie likwidacji IX Liceum Profilowanego  
przy ul. D ąbrowszczaków 35 w Gda ńsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.  
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51) w sprawie wyłączenia 
Technikum Uzupełniającego dla 
Dorosłych Nr 5 z Państwowych 
Szkół Budownictwa przy  
Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku 
(druk 264) 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 264 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 264? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/266/15 

 

w sprawie wył ączenia  
Technikum Uzupełniaj ącego dla Dorosłych Nr 5  

z Państwowych Szkół Budownictwa  
przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gda ńsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.  
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52) w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 5 
przy Al. Grunwaldzkiej 238  
w Gdańsku (druk 265) 

 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 265 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 265? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/267/15 

 

w sprawie likwidacji  
Technikum Uzupełniaj ącego dla Dorosłych Nr 5  

przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.  
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53) w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego Nr 5 z Państwowych 
Szkół Budownictwa przy  
Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku 
(druk 266)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 266 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 266? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/268/15 

 

w sprawie wył ączenia  
Technikum Uzupełniaj ącego Nr 5  

z Państwowych Szkół Budownictwa przy  
Al. Grunwaldzkiej 238 w Gda ńsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.  
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54) w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego Nr 5 przy  
Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku 
(druk 267) 

 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 267 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 267? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/269/15 

 

w sprawie likwidacji  
Technikum Uzupełniaj ącego Nr 5  

przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.  
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55) w sprawie wyłączenia XIV 
Liceum Profilowanego z Centrum 
Kształcenia Zawodowego  
i Ustawicznego Nr 2 przy  
ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku 
(druk 268) 

 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 268 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 268? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/270/15 

 

w sprawie wył ączenia XIV Liceum Profilowanego  
z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 2  

przy ul. Smole ńskiej 5/7 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.  
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56) w sprawie likwidacji XIV Liceum 
Profilowanego przy ul. Smoleńskiej 
5/7 w Gdańsku (druk 269) 

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 269 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 269? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Uchwał ę Nr X/271/15 

 

w sprawie likwidacji XIV Liceum Profilowanego  
przy ul. Smole ńskiej 5/7 w Gda ńsku 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

57) w sprawie likwidacji Zasadniczej 
Szkoły Zawodowej dla Dorosłych  
Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 
16/18 w Gdańsku (druk 270)  

 
 
 

MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 270 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 270? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Uchwał ę Nr X/272/15 

 

w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej  
dla Dorosłych Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/ 18  

w Gdańsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu.  
 
 

 
58) w sprawie likwidacji  

I Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych 
przy Al. Gen Józefa Hallera 16/18  
w Gdańsku (druk 271)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 271 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 271? 
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Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Uchwał ę Nr X/273/15 

 

w sprawie likwidacji I Uzupełniaj ącego Liceum 
Ogólnokształc ącego dla Dorosłych  

przy Al. Gen Józefa Hallera 16/18 w Gda ńsku 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

59) w sprawie nadania imienia 
Tadeusza Mazowieckiego Szkole 
Podstawowej Nr 89 w Gdańsku przy 
ul. Szyprów 3 (druk 296)  

 
 
 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 296 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opiniowała pozytywnie. Bardzo 
proszę głos w dyskusji pani radna Kołakowska.  
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
Szanowni państwo, jako nauczyciel, wieloletni pedagog chciałabym 
postawić problem, czy polityk w ogóle może być patronem szkoły, bo 
politycy na ogół budzą kontrowersje i to jest naturalne i budzą emocje, 
więc to trzeba naprawdę bardzo poważnie rozważyć. Druga kwestia jest 
taka i to mówię jako nauczyciel, a co będzie kiedy młodzież,  
w gimnazjum szczególności, bo w szkole podstawowej to jest mniejszy 
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problem będzie przygotowywać referat o czasach powojennych albo 
referat o patronie szkoły i będzie musiała zmierzyć się z takimi 
problemami jak choćby to, że Tadeusz Mazowiecki w okresie 
stalinowskim był jednym z propagandystów tamtego systemu, nazywał 
Żołnierzy Wyklętych zbrodniarzami, współpracownikami hitlerowców  
w sposób niewybredny wyrażał się o rządzie londyńskim, nazywając 
rząd londyński, który jakby nie było reprezentował naród polski, 
reprezentował te środowiska, które można powiedzieć zdały egzamin  
z patriotyzmu w sposób najbardziej wymowny, nazywał tak jak 
powiedziałam, renegatami, zdrajcami, odszczepieńcami. Co więcej 
proszę państwa, w czasie kiedy więzienia w Polsce były przepełnione 
polskimi patriotami, Tadeusz Mazowiecki atakował więźniów 
politycznych, włączał się w całą kampanię nienawiści, w całą tą nagonkę 
przeciwko więźniom politycznym. Najlepszym i najbardziej wymownym 
przykładem jest jego atak na biskupa kieleckiego Czesława Kaczmarka  
i to był atak oczywiście w prasie, w publikacjach. Jeżeli chodzi  
o Żołnierzy Wyklętych, to mamy do czynienia z całą broszurą na temat 
Żołnierzy Wyklętych pt. „Wróg pozostał ten sam”. Młodzież będzie 
musiała zmierzyć się z problemem roku 1968, bo po wydarzeniach 
marca 1968 r. Tadeusz Mazowiecki przyjął od Gomułki odznaczenie i to 
jedno z najwyższych cywilnych odznaczeń, bo Krzyż Oficerski Orderu 
Odrodzenia Polski. Mamy jeszcze ten problem, gdański, tutaj. My, nasze 
pokolenie pamięta o tym, jak za rządów Tadeusza Mazowieckiego, kiedy 
ważne ministerstwo MSW objął m. in. Kiszczak, palone były akta i kiedy 
ZOMO pacyfikowało młodzież, która próbowała bronić tych akt, prawda? 
I my to pamiętamy, gdańszczanie  to pamiętają. Wielokrotnie w tym 
czasie wysyłane były oddziały ZOMO, kiedy premierem był Tadeusz 
Mazowiecki, przeciwko młodym ludziom, którzy chcieli bronić akt, czyli 
chcieli bronić naszej historii i prawa do prawdy. No i mamy jeszcze 
kwestię taką, że to za rządów Tadeusza Mazowieckiego została 
wprowadzona polityka grubej kreski, która potem uniemożliwiła  ukaranie 
komunistycznych zbrodniarzy, w ogóle rozliczenie komunistycznych 
zbrodniarzy i pozwoliła jednocześnie aparatczykom partyjnym przejąć 
ogromny majątek, czego przykładem jest choćby afera FOZZ, dlatego 
proszę państwa, to są kwestie bardzo poważne. Polityk będzie zawsze 
budził kontrowersje. Nie mamy w Gdańsku szkoły im. Danuty 
Siedzikówny, Sopot już ma. Nie mamy szkoły im. Rotmistrza Pileckiego, 
Łukasza Cieplińskiego czy pani Anny Walentynowicz, dlatego 
apelowałabym jednak, żeby nie przyjmować tego patrona. Dziękuje 
bardzo.   
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Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI – Wiceprzewodnicz ący Rady 
Miasta Gda ńska 
Panie przewodniczący, szanowni państwo, ja może tylko jedno zdanie 
powiem na ten temat. Jak wiemy śp. Tadeusz Mazowiecki to Honorowy 
Obywatel Miasta Gdańska, to symbol solidarności, symbol zwycięstwa  
z systemem totalitarnym, zwycięstwa, którego wszyscy jesteśmy 
beneficjentami. Nic więc dziwnego, że społeczność jednej, drugiej czy 
trzeciej szkoły nie tylko chce, ale gorąco pragnie mieć takiego patrona. 
Co do wypowiedzi pani radnej Kołakowskiej, to ja nie będę tego 
komentował. Myślę, że to nie wymaga nawet głośnego komentarza. Ja 
tylko pragnę bardzo serdecznie zachęcić panią radną do rzetelnego  
i obiektywnego przedstawiania historii oraz do większego szacunku do 
ludzi, jeśli nie do tych żywych, to przynajmmniej do tych zasłużonych 
którzy odeszli. Dziękuję bardzo. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Dziękuję bardzo, to rzeczywiście niezmiernie ważna rzecz, ta decyzja. 
To nie jest spór o drobną kwestię jednej szkoły, jej imienia, to jest spór  
o prawdę. Jeśli pan mówi o tak wzniosłych rzeczach, mówię do mojego 
przedmówcy, to proszę wskazać chociaż jeden element, który pani Ania 
Kołakowska wymieniła, który jest nieprawdziwy. Proszę powściągnąć te 
komentarze oparte na manipulacjach, którymi jesteśmy karmieni przez 
ostatnie trzydzieści lat. Wróćmy do prawdy wreszcie. W całej 
rozciągłości popieram stanowisko pani Ani Kołakowskiej. 
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL 
Dziękuję bardzo, też uważam jak tutaj kolega wcześniej powiedział, że 
odnoszenie się i dyskutowanie  z panią radną Kołakowską na temat 
byłoby żenujące. Tadeusz Mazowiecki był wielkim mądrym człowiekiem  
i uczciwym, i uznał to cały świat. Pani próbuje to podważać i wydaje mi 
się, że opiera się na nieprawdziwych informacjach. Dziękuję.  
 
Radna TERESA WASILEWSKA 
Ponieważ uważam, że w tej kwestii nie możemy zostać obojętni  
i absolutnie uważam, że w imieniu całego naszego klubu protestujemy 
przeciwko takiemu stanowisku. Ja nie wiem czy prawa strona ma inną 
historię Polski, a lewa strona z tej sali ma inną albo inaczej ją widzi albo 
inaczej rozumie. To jest po prostu wstyd, żebyśmy tak poddawali  
w wątpliwość postać pana Tadeusza Mazowieckiego, premiera, 
wielkiego człowieka, wielkiego społecznika, dlatego uważam, że pani 
Anna Kołakowska powinna przemyśleć swoje stanowisko. Pragnę 
również zwrócić uwagę, że miałam okazję spotkać panią Kołakowską 
kiedy przechodziła w marszu przed wyborami, co chciałabym również 
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zaprotestować, żeby radni, radny Gdańska, co jest honorem  
i zaszczytem brał udział w marszu, w którym wykrzykuje się 
nacjonalistyczne, obrzydliwe hasła. Pragnę przypomnieć, że takie 
marsze przez Starówkę odbywały się, a czym się skończyły to wszyscy 
wiemy. Pani radna jest pani nauczycielką, ja jestem zwykłym handlarzem 
i ma poczucie historii, smaku dobrego chociażby smaku. Dziękuję 
bardzo.  
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda ńska 
Panie przewodniczący, wysoka rado,  zabieram głos tylko dlatego, bo 
byłem  jednym z inicjatorów nadania Obywatelstwa Honorowego Miasta 
Gdańska Tadeuszowi Mazowieckiemu, znałem go osobiście. Nie 
przypominam sobie, żeby radni Prawa i Sprawiedliwości głosowali 
przeciwko, nie głosowali przeciwko, byli za. Natomiast ubolewanie i to 
trzeba odnotować w protokole obrad rady miasta, dlatego zabieram głos, 
bo nie można milczeć słuchając takich bzdur i kłamstw, które pani przed 
chwilą wypowiadała. Nie wiem z jakich podręczników. Nie jest to 
pierwszy pani wybryk, który nie licuje z godnością Radnego Miasta 
Gdańska i już pani zachowanie przy Cmentarzu Żołnierzy Radzieckich 
było skandalem. 
 
Glosy z sali przeszkadzające w wypowiedzi. Przewodniczący prosi  
o spokój i poczekanie na swoją kolej wypowiedzi. 
 
Polskie prawo edukacyjne jest na tyle nieskuteczne, bo taka osoba nie 
powinna mieć kontaktu z dziećmi. To mówię z całą odpowiedzialnością. 
Pani nie powinna prowadzić zajęć z historii, pani może być ideologiem, 
tanim, podwórkowym ale nie do dzieci, nie w szkolnictwie i to mówię  
z całą odpowiedzialnością, bo ktoś musi na tej sali wreszcie to 
powiedzieć, że pani ma z tym kłopot, dlatego publicznie całkowicie się 
odcinam od pani kłamliwej, nieprawdziwej zideologizowanej wypowiedzi 
na temat premiera Tadeusza Mazowieckiego i przypominam pani, że 
pani dlatego  zasiada w tej sali, że 25 lat temu jego rząd i on podjął 
decyzję o wprowadzeniu samorządu terytorialnego i pani jako magister 
historii powinna o tym pamiętać, o tym dzisiaj zresztą pani 
przewodnicząca Dulkiewicz przypomniała i pani ideologiczne pomysły  
i obraz historii niech pani zostawi dla siebie, natomiast nie dla dzieci  
i niech pani ich nie bałamuci, bo to jest w takim stylu stalinowskim, bo 
bałamucenie jest nie tylko w stylu stalinowskim, może być też w stylu 
radykalno narodowo patriotyczno dziwacznym i oczywiście gorąco 
namawiam do przegłosowania tej uchwały i przykro jest, że w Gdańsku, 
w Radzie Miasta Gdańska taki głos na temat Tadeusza Mazowieckiego 
mógł kiedykolwiek paść, po prostu w głowie się człowiekowi nie mieści 
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po tylu latach. Ja już na tyle kadencji tylu radnych poznałem, że po 
prostu pierwszy raz cos się takiego zdarzyło w ciągu 25 lat samorządu 
terytorialnego w wykonaniu pani Kołakowskiej. Gratuluje pani. 
Przychodzi pani do historii jako folklor polityczny samorządu gdańskiego. 
 
Radna ANNA KOŁAKOWSKA 
Myślałam, że dyskusja będzie dotyczyła pana Tadeusza Mazowieckiego, 
natomiast ponieważ nie potrafiliście się państwo odnieść w żaden 
sposób do ustaleń historyków Instytutu Pamięci Narodowej, musieliście 
rozpocząć dyskusje na mój temat, bo widocznie nie wiem, czy brakuje 
państwu umiejętności czytania tekstu ze zrozumieniem, a publikacje IPN 
potwierdzają wszystko to, co powiedziałam. Ja nie oceniałam 
Mazowieckiego, nie oceniałam jego postaw, ani jednym słowem, 
przytaczałam fakty. Państwo nie potrafiliście się do tych faktów odnieść. 
Pani Wasilewska natomiast mówiąc, że szłam w towarzystwie 
nacjonalistów chyba też nie doczytała, ze patronat nad marszem 
Rotmistrza Pileckiego, który pani widocznie bardzo przeszkadzał, wziął 
pan Adamowicz na siebie, tak, jakoś jemu to nie przeszkadzało i pani to 
przeszkadza wychodząc ze sklepu monopolowego, gdzie młodzież 
zaopatruje się w alkohol, zwraca mi pani uwagę, że ja idę w marszu 
Rotmistrza Pileckiego, nad którym patronat wziął pan Adamowicz, 
proszę  najpierw się skonsultować z panem prezydentem, a  jeżeli 
chodzi o tak zwany folklor, przypominam, proszę pana, że nie ja mam 
zarzuty prokuratorskie i nie ja czcze zbrodniarzy i morderców i proszę 
nie, bo to jest jakaś maniera na tej sali, że państwo nie potraficie się 
merytorycznie odnieść do faktów tylko próbujecie w jakiś sposób odnieść 
się personalnie do osoby, która te fakty przedstawia. Proszę o dyskusję 
merytoryczną. Ja nie oceniałam postawy Mazowieckiego pod względem 
jakimkolwiek, przytaczałam fakty. Dziękuję.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Muszę powiedzieć, że dyskusja rzeczywiście jest dla mnie równie 
zaskakująca. To moje nowe doświadczenie w Radzie Miasta. Ale nie 
sposób jest obojętnie przejść obok tej dyskusji. Panie prezydencie, pan 
chyba zakończył czytanie materiałów historycznych z ostatnim rokiem 
studiów. Proszę zajrzeć do danych IPN. Proszę pokazać, który fakt, który 
wymieniła pani Ania Kołakowska jest nieprawdziwy i proszę nie obrzucać 
inwektywami osób, które mają odwagę podnosić te kwestię. Ja wiem, że 
to jest niezgodne z państwa dobrym samopoczuciem, ja wiem, że pan 
jest przekonany o swojej nieomylności, ale czas najwyższy zrewidować 
tą postawę. Czas najwyższy sięgnąć do prawdy. I proszę troszkę mniej 
buty. 
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Radny PIOTR CZAUDERNA - Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Ja mam prośbę, apel do wszystkich. Ja bardzo proszę, żebyśmy ze sobą 
na tym poziomie nie rozmawiali. To jest apel do wszystkich, bo tu padły, 
przede wszystkim, żebyśmy rozmawiali na argumenty, a nie emocje  
i nie na osobiste inwektywy, bo słowa które tu padły o marszach i tak 
dalej, dajmy spokój, naprawdę. Pan Tadeusz Mazowiecki jest na pewno 
złożoną postacią, którego ocena postępowania jest niejednoznaczna  
i każdy kto jest odrobinę uczciwy jest w stanie to przyznać. Można być 
jego zwolennikiem, można być przeciwnikiem tego, co robił w wolnej 
Polsce, już nie będę wspominał o tym, co się działo dużo, dużo 
wcześniej, co pani Ania Kołakowska tutaj przywołała, więc jak wszystkie 
postacie polityczne budzą one emocje i takich osób jest wiele we 
współczesnej polskiej polityce. Doskonale to wiemy, mógłbym wiele 
nazwisk tutaj przytoczyć, wiec może rzeczywiście nie warto tej rozmowy 
kontynuować, bo ona donikąd nas nie zaprowadzi. Myślę, że się nie 
pogodzimy w rozumieniu tej postaci i pewnie niech każdy zagłosuje 
zgodnie ze swoim sumieniem i proponuję, żeby przejść do głosowania. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Szanowni państwo, ja myślę, że pewnie byśmy przeszli, panie 
przewodniczący, żeby nie te słowa dotyczące również tego, jaki to był zły 
człowiek. Ja myślę, że też nie można tak mówić. To jest Honorowy 
Obywatel Miasta Gdańska. Gdybyśmy chcieli rzeczywiście wyciągać 
każdemu z jego życiorysu, gwarantuję państwu, że ta sala naprawdę 
wyglądałaby jak jatka. Wielu z państwa również. Tych idoli byśmy też 
wyciągnęli. Ja znam też z historii wielu ludzi. I do pani Kołakowskiej się 
zwracam, wyciąganie w tym momencie, ktoś ma zarzuty, a pan to 
zrobił… Gdybyśmy to wszystko wyciągnęli to zdaje się, że i pani tam by 
się znalazła w wielu tych naszych rozmowach. Myślę, że nie o to chodzi. 
I tu apel, rzeczywiście, żebyśmy na tym zakończyli. Ja widzę, że coraz 
więcej osób się zgłasza, bo rzeczywiście powiem państwu, przyznaje 
słowa prezydenta, wstyd, żeby na tej sali te słowa padały. Wstyd. Pani 
się śmieje, pani nawet nie jest wstyd. Ja bym się wstydził na pani 
miejscu. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA - Wiceprzewodnicz ący Rady Miasta 
Gdańska 
Bo ja chciałem złożyć wniosek, żeby zamknąć dyskusję i powiedzieć, że 
nie jest tutaj naszą rolą ocena postaci Tadeusza Mazowieckiego, to nie 
jest to forum, tak. To nie jest to forum, ponieważ to nie jest forum, które 
ma oceniać dorobek Tadeusza Mazowieckiego i proponuję tej dyskusji 
nie kontynuować. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Szanowni państwo, ja myślę, że apel jest dobry. Ja mam dalej jeszcze 
idący wniosek, żebyście państwo, którzy się zgłosili do głosu, wyłączyli 
po prostu wszyscy i nie będziemy głosować. Bardzo proszę o wyłączenie 
wtedy jeśli państwo się za takim wnioskiem przychylacie. Bardzo proszę 
wtedy. Zostały trzy osoby. Może rzeczywiście dalej nie dyskutujmy.                    
Ja powiem tylko tyle, że to jest wniosek, który przeszedł wszystkie 
procedury w szkole. To jest wniosek złożony przez społeczność szkolną, 
to jest wniosek szkoły, a nie nasz tutaj. Mimo wszystko pozostały trzy 
osoby, które nie wycofały się. Jest to pani Wasilewska, pan Zdanowicz            
i pan Hamadyk. Jeśli przegłosujemy wniosek on będzie pewnie na tak, to 
przez aklamację pozwólcie, że powiem, że, został pan Zdanowicz              
i Hamadyk. Namawiam panów wyłącznie też. Dziękuję bardzo. 
Kończymy na tym dyskusję. Nie, nie, nie dyskutujmy. Rzeczywiście nie 
dyskutujmy, bo będziemy brnęli szanowni państwo, będziemy brnęli a na 
tej sali już za dużo i tak zostało już powiedziane słów. Proszę państwa 
każdy, jak pan powiedział nawet przewodniczący Czuderna, każdy 
głosuje tak jak uważa, oczywiście nikogo do niczego nie możemy 
zmuszać. Przypomnę, ze to jest druk 296. Kto z pań i panów jest za 
przyjęciem projektu? 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        3 
      wstrzymało si ę   -        8 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Uchwał ę Nr X/274/15 

 
w sprawie nadania imienia Tadeusza Mazowieckiego 

Szkole Podstawowej Nr 89 w Gda ńsku przy ul. Szyprów 3 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.  
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60) w sprawie nadania imienia 
Tadeusza Mazowieckiego 
Gimnazjum Nr 49 w Gdańsku przy 
ul. Szyprów 3 (druk 297) 

 

 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 297 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 297? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        3 
      wstrzymało si ę   -        7 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/275/15 

 

w sprawie nadania imienia Tadeusza Mazowieckiego 
Gimnazjum Nr 49 w Gda ńsku przy ul. Szyprów 3 

 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.  
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61) w sprawie nadania  
imienia Tadeusza Mazowieckiego 
Zespołowi Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego  
Nr 8 w Gdańsku przy ul. Szyprów 3 
(druk 298) 

 
 

 
MARIOLA PALUCH – Zast ępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 298 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Komisja Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 298? 
 

Za    -      22 
      przeciw    -        4 
      wstrzymało si ę   -        6 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

 
Uchwał ę Nr X/276/15 

 

w sprawie nadania imienia Tadeusza Mazowieckiego 
Zespołowi Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego  

Nr 8 w Gdańsku przy ul. Szyprów 3 
 

z dnia 28 maja 2015 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.  
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PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I ODPOWIEDZI 
PREZYDENTA MIASTA 

 
 
 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Prezydenta Miasta 
Gdańska stanowią odpowiednio załączniki nr 64 i 65 do protokołu. 

 
 
 

PUNKT 6 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 
 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Chciałem poinformować, że wczoraj skierowałem do pana 
przewodniczącego interpelację, ponieważ ku mojemu zdziwieniu okazało 
się, że na stronach miasta nie są publikowane interpelacje, zapytania 
oraz odpowiedzi. Wiele miast w Polsce to robi na stronach Biuletynu 
Informacji Publicznej. To jest kompromitujące, że w mieście wolności,  
w mieście transparentności, w sytuacji kiedy wielokrotnie słyszymy  
z państwa strony jak ważna jest transparentność te materiały nie są 
publikowane. Mieszkańcy Gdańska mają prawo wiedzieć co dzieje się  
w ramach pracy. Chcę na koniec dodać, że ta zmiana wedle mojej 
orientacji nie będzie kosztowała dużo. Jeśli państwo mieliby kłopot   
w tym, żeby ją zrealizować za racjonalne pieniądze, pomożemy 
oczywiście. Gorąco postuluje, interpelacja wpłynęła, będziemy czekali na 
reakcję.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Był czas, że publikowaliśmy interpelacje i zapytania na stronach. Nie  
w tej kadencji. Po czym sami radni poprosili, żeby nie były publikowane 
na stronach. Tu nie ma się co śmiać, bo może nie wszyscy chcą. To nie 
jest tak, ze może jedna czy dwie osoby chcą, o tym musi zadecydować 
rada miasta, czy też kluby. My jesteśmy przygotowani, nie ma problemu, 
żeby były publikowane. Proponuję, żeby szefowie klubów zdecydowali. 
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Radny JERZY MILEWSKI 
Rozumiem, że jest to kwestia stanowiska. Zdziwiony jestem tym, że 
ktokolwiek jest przeciwko temu. Myślę, że szacunek wobec 
mieszkańców wymaga tego, żeby to było ujawniane. Nasz klub jest 
zdecydowanie za tym. Jeśli drugi klub Platformy Obywatelskiej jest 
przeciwny, to proszę, żeby to wyraził. Mają większość, mogą 
przegłosować.  
 

 
 

PUNKT 7 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Wyczerpaliśmy porządek obrad sesji. Dziękuję bardzo. 
 
Obrady zakończono o godzinie 1145 

 
 
 
 
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
Na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
Karolina Mróz 


